

play loud! productions > NEW RELEASE <

Street Date: August 10, 2013 (LP, audio download)
Artist: Floating di Morel
Title: Goal Less Play
Cat.-No.: pl-34
EAN-Code: 4050486098554
Label => Cat.-No.: play loud! productions (LC 15308) / pl-34
File under: Psychedelic, Electronica, Free Jazz, Freak Out
Territories: World
Distribution: audio download (Finetunes), LP (play loud! and others)



Short description / Kurzbeschreibung

The Berlin based band Floating di Morel releases their new record "Goal Less Play" again on play loud! After "Said My Say" and the inclusion in the "play loud! (live) music series" this will be their fourth studio record. The album will be strictly limited to 300 vinyl copies.

The cover art has been created by famous artist Lara Esther Goldman as "unique copies".

"Alas a new album by my favorite band. No idea what planet or what era these songs are from. Beautiful free poetry over disintegrating protest songs. Imagine the best sunglasses you've ever seen started a band." (Wesley Eisold from Cold Cave; stay tuned for the Floating di Morel/Cold Cave split single)

Floating di Morel stellen ihr neues Album "Goal Less Play" erneut auf play loud! vor. Nach "Said My Say" und die Aufnahme in die "play loud! (live) music series" ist dies das vierte Studioalbum. Die Vinyl-Edition ist streng limitiert. Die Künstlerin Lara Esther Goldman schuf 300 Einzelstücke im Siebdruck.

"Ein neues Album meiner Lieblingsband. Ich weiß nicht von welchem Planeten oder aus welcher Zeit diese Songs stammen. Wundervolle "freie Poesie", die über sich selbstauflösende Protestlieder gelegt wird. Stell dir einfach vor, dass die besten Sonnenbrillen, eine Band gestartet hätten." (Wesley Eisold von Cold Cave; Cold Cave und Floating di Morel bringen schon bald eine gemeinsame Split-Single heraus.)

Line up / Bandbesetzung

Sabine Blödorn
Kai Drewitz
Thorsten Neu

Recorded by Tom Schwoil / Mastering by Jan Wagner

Art Work / Kunstwerke: Lara Esther Goldman created 300 unique covers. Each cover is different, hand-signed and numbered. Lara Esther Goldman schuf dreihundert Unikate. Jedes Cover ist einzigartig, handsigniert und nummeriert.

Songliste LP Goal Less Play

Side 1 / Seite 1	Side 1 / Seite 2
01 Emu	15 Sheriff
02 Limned	16 Frag. 7
03 Frag. 1	17 Pearly
04 Wacfet	18 Frag. 8
05 Frag. 2	19 5 PM
06 Sense of Surprise	20 Frag. 9
07 Frag. 3	21 Shiny Blue Helmets in Rage
08 Greming's Plastic Boot	22 Frag. 10
09 Frag. 4	23 M.a.s.
10 A New Divine BH	24 Frag. 12 b
11 Frag. 5	25 Gpb 2
12 Sole	26 Frag. 13
13 Frag. 6	27 Words or Guns
14 Landing Place	

More info / Weitere Infos

<http://www.playloud.org/floatingdimorel.html>

<http://www.playloud.org/archiveandstore/en/vinyl-12/15-floating-di-morel-goal-less-play.html>

<https://www.facebook.com/floatingdimorel>

Digitizing from vinyl / Vinylabtastung

We would like to alert all fans of digital sound that the digital files you buy for download in the case of "Goal Less Play" have been digitized from a vinyl record via the "ionLP2CD" record player.

Wir möchten die Fans des digitalen Tons darauf hinweisen, dass die digitalen Dokumente, die zum Verkauf heruntergeladen werden können im Falle von "Goal Less Play" mit Hilfe des Plattenspielers "ionLP2CD" digitalisiert wurden.

Public Rehearsal / Öffentliche Probe

We also would like to invite everybody to a "public rehearsal" on August 10th, 2013 at 4 PM at the Yorck Records Store. You will be able to purchase copies of the brand new album "Goal Less Play".

Wir möchten auch alle zu einer "öffentlichen Probe" von Floating di Morel am 10. August um 16 Uhr im Yorck-Plattenladen einladen. Dort wird man die neue LP "Goal Less Play" erwerben können.

Yorck Records
Yorckstr. 71
10965

<https://www.facebook.com/events/469572893134280/>